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عفراتي: فكر نميكنم گراد ديگر در ليگ كشتي تيمداري كند

مدير فني تيم گراد در ليگ دو فصل گذشته گفت: فكر نميكنم گراديها ديگر قصد تيمداري در ليگ برتر آزاد را داشته

باشند.

امير عفراتي در گفتوگو با خبرنگار ورزشي خبرگزاري فارس اظهار داشت: با توجه به شرايطي كه وجود دارد، فكر نميكنم گراديها ديگر
در ليگ كشتي حضور پيدا كنند. در اين خصوص صحبتهايي را با دو اسپانسر تهراني و همداني داشتهام كه البته احتمال تيمداري

بخش خصوصي در ليگ، ضعيف است. اين عدم سرمايهگذاري هم به رفتار فدراسيون در سالهاي گذشته با تيمها بازميگردد.
وي تاكيد كرد: اسپانسرها قطعا به اين موضوع توجه ميكنند كه چه اتفاقاتي در لحظات حساس مسابقات رخ داده است. به همين

دليل تيمها به سختي زير بار اين ليگ ميروند. با اين وجود باز هم تلاشم را ميكنم كه يكي از اين دو تيم را روانه ليگ برتر كنم.
نايبرئيس اسبق فدراسيون كشتي در مورد بازيهاي آسيايي خاطرنشان ساخت: تيم ملي وضعيت بدي ندارد. البته بازيهاي آسيايي
دشوارتر از مسابقات قهرماني آسياست و به راحتي نميتوان در آن مدال طلا گرفت. ما در گوانگجو تيمهاي كرهجنوبي، كره شمالي،
ازبكستان و قزاقستان را پيش رو داريم كه در سبك وزن ميتوانند همان حريفان جهانيمان باشند. گرچه اين روزها چندان اخبار كشتي
را دنبال نميكنم چون جز ناراحتي اعصاب برايم چيزي ندارد؛ اما چند روز پيش براي اطلاع از وضعيت جمال ميرزايي در اردوي تيم ملي

حاضر شدم و اميدوارم همه نفرات بهترين نتيجه را كسب كنند.
عفراتي افزود: اگر تمام پازلهاي موفقيت كشتيگيران سر جاي خود قرار بگيرند كه ميتوان آنها را مواردي چون تغذيه، تمرين مناسب،

امكانات مطلوب، كوچينگ و ... دانست، تيم موفق خواهد شد.
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